

ART OF CANTON

粵藝館

至尊鮑參翅餐

Marine Food Feast Menu

涼拌香辣海參

Sea Cucumber · Spicy Sauce

即燒無花果天下第一豬

Roasted Suckling Pig · Fig Paste

鮮蟹肉乾撈翅

Braised Shark Fin · Crab Meat

日本岩手三十頭吉品鮑伴鵝掌

Braised Yoshihama Dried Abalone · Goose Web

野米金瑤生煎松葉蟹鉗

Pan-fried Matsuba Crab Claws · Golden Conpoy · Wild Rice

金不換三蔥燒汁安格斯牛小排

Sautéed Angus Beef Short Rib · Thai Basil · Onion · Teriyaki Sauce

頂湯花膠杞子菜心

Poached Choy Sum · Fish Maw · Goji · Superior Soup

櫻花蝦黑松露北海道帶子燴稻庭烏冬

Hokkaido Scallops · Black Truffle · Sakura Ebi · Braised Inaniwa Udon

粵藝特色甜品

Signature Dessert

原價 Original Price

\$2,257/位

(2位起 Minimum of 2)

FOODIE 會員尊享 Member Exclusive

30%
OFF

\$1,580/位

(2位起 Minimum of 2)

所有價目均以港幣計算，不足港幣一元之金額將以四捨五入計算，並需按原價收取加一服務費
All prices are in Hong Kong Dollars and will be rounded up or down to the nearest Hong Kong dollar, and subject to 10% service charge based on original prices

此套餐之會員優惠不可與任何優惠同時使用，包括會籍折扣、包括所有積分換領券/餐飲優惠券，以及其他第三方平台之優惠、優惠券及/或現金券
The member discount of this menu cannot be used in conjunction with any other offers, including membership discount, all points redemption coupons and/or dining coupons, and, other third-party's offers, coupons and/or vouchers

若有任何食物過敏和特殊的飲食要求，歡迎與我們聯絡
Please inform us of any food allergies or dietary requirements prior to ordering



artofcanton



artofcanton



thefoodstoryhk.com/artofcanton